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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Orbán Viktor, miniszterelnök 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Milyen fejlesztésekre számíthat Somogy megye 3-as 
választókerülete?" 

Tisztelt Miniszterelnök Úr!

Móring József Attila, Somogy megye 3-as választókerületének országgyűlési képviselője 
nemrégiben Facebook oldalán tette közzé az Önnel folytatott találkozó fotóit. Érdeklődő 
kérdésemre, miszerint szóba kerültek-e Somogyország problémái ezen a találkozón, a biztató „igen”
választ adta. Azt azonban nem tudhattuk meg, hogy mikor és hogyan fognak ezek a problémák 
megoldódni.

Miniszterelnök Úr, a somogyi emberek érdekében eljárva ezúton kérem szíves tájékoztatását az itt 
élők számára kiemelkedő fontossággal bíró ügyek állásáról.

Bízom benne, hogy Móring képviselő úr eredményes tárgyalást folytatott Önnel többek között

a BB visszavásárlásáért, azaz újra állami tulajdonba vételéért, 

a sávolyi MotoGP-pálya befejezéséért, 

a Balatont Mesztegnyővel összekötő bicikliút mielőbbi megépítéséért, 

amit remélem, Ön is jó szívvel tud támogatni.

Úgy tudom, hogy képviselő úr jelezte Önnek azt is, hogy most már szeretné betartani korábbi 
választási ígéreteit, miszerint

CT-t és helikopter-leszállópályát kap a sürgősségi centrummá alakított marcali kórház, ami 
visszanyeri önállóságát is; 

a méltatlanul pusztulni hagyott marcali Petőfi Sándor-laktanya területén pedig egy 200-220 



embernek munkát adó honvédségi üzem lesz. 

Móring József Attilát idézve ez „számos izgalmas téma, amelyekben a kormány és város 
együttműködése során tudunk eredményesek lenni.”

Tisztelettel kérdezem Miniszterelnök Urat:

A találkozón valóban elhangzottak a fentiekben felsorolt ügyek?

A felsorolt ügyek közül mely fejlesztésekben, illetve beruházásokban számíthatunk a Kormány 
támogatására, és mikor?

Mikor válhatnak végre valóra Móring József Attila korábbi ígéretei?

Várjuk megtisztelő válaszát.

dr. Steinmetz Ádám
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